



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2008-83**

under the

**SOCIETY FOR THE PREVENTION OF CRUELTY
TO ANIMALS ACT
(O.C. 2008-305)**

Filed July 14, 2008

1 *Paragraph 4(1)(d) of New Brunswick Regulation 2000-4 under the Society for the Prevention of Cruelty to Animals Act is amended in the portion preceding subparagraph (i) by striking out “or area” and substituting “, area or motor vehicle”.*

2 *Schedule A of the Regulation is amended by striking out*

A Code of Practice For Canadian Kennel Operations, published by the Canadian Veterinary Medical Association, September 1994.

and substituting

A Code of Practice For Canadian Kennel Operations, published by the Canadian Veterinary Medical Association, 2nd edition, May 2007.

3 *This Regulation comes into force on August 1, 2008.*

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2008-83**

pris en vertu de la

**LOI SUR LA SOCIÉTÉ PROTECTRICE
DES ANIMAUX
(D.C. 2008-305)**

Déposé le 14 juillet 2008

1 *L’alinéa 4(1)d) du Règlement du Nouveau-Brunswick 2000-4 pris en vertu de la Loi sur la Société protectrice des animaux est modifié au passage qui précède le sous-alinéa (i), par la suppression de « ou dans un endroit » et son remplacement par « , dans un endroit ou dans un véhicule à moteur ».*

2 *L’annexe A du Règlement est modifiée par la suppression de*

Code de pratiques recommandées pour les chenils du Canada, publié par l’Association canadienne des médecins vétérinaires, septembre 1994.

et son remplacement par

Code de pratiques recommandées pour les chenils du Canada, publié par l’Association canadienne des médecins vétérinaires, 2^e édition, mai 2007.

3 *Le présent règlement entre en vigueur le 1^{er} août 2008.*